
 
 
 
 
SAAREMAA MERISPORDI SELTSI PEAKOOSOLEKU (ÜLDKOOSOLEKU) PROTOKOLL 
 
Kuupäev: 01.mai 2024 
Koht: Kuressaare, Tallinna 19, kompetentsikeskuse saalis, ruum 213 ja Zoom 

keskkonnas. 
Algus: 10:00 
Lõpp: 11:31 
 
Osalesid: vastavalt nimekirjale, koos volikirjadega 80 (füüsiliselt ja Zoomis) 
 
Koosoleku juhataja:  Aivar Laus 
Protokollija:  Erki Riim 
 
 
KOOSOLEKU KÄIK: 
 

1. Kommodoor Aivar Laus avasõnad 
2. Pädevuse määramine 

Kohal oli 80 liiget (füüsiliselt ja zoomis koos volikirjadega), koosolek on pädev 
otsuseid vastu võtma. 

3. Päevakorra kinnitamine: 
- Juhataja ja protokollija valimine 
- Häältelugemiskomisjoni valimine 
- 2023a. majandusaasta aruande kinnitamine 
- Juhatuse liikme tagasi astumine 
- Juhatuse liikme valimine 

Poolt: 80; vastu: 0; erapooletuid: 0 
 

4. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine 
Koosoleku juhatajaks pakuti välja Aivar Laus, kes oli ettepanekuga nõus 
Koosoleku protokollijaks pakuti välja Erki Riim, kes oli ettepanekuga nõus 
Poolt: 80; vastu: 0; erapooletuid: 0 
 

5. Häältelugemise komisjoni liikmete valimine 
Ettepanek valida 3-liikmeline komisjon ja valida liikmeteks - esimees Meelis Saarlaid 
ja komisjoni liikmed Hanna Tasa ja Juhan Kolk 
Poolt: 80; vastu: 0; erapooletuid: 0 
 
 
 
 



 
 

 
6. 2023a. majandusaasta aruande kinnitamine 

Audiitori Tiina Maalin kokkuvõte. 
 

Saaremaa Merispordi Selts 
Katrin Kalle teostas 2023 aastal seltsi raamatupidamist. Tiina tegi auditi. Probleemiks 
oli Saaremaa valla toetus Kuressaare sadamaga. Probleem lahendati ära. Nõue oli 
Saaremaa valla vastu kuid seda nõuet tegelikult ei olnud. See oli muu toetusena 
raamatupidamises arvel. See viga sai seltsi aruandes ära parandatud. Korrigeeriti 
algsaldot.  
2023 aasta oli rahaliselt väga hästi. Aasta alguses oli raha 20 000€ ja 2023 aasta 
lõpus 33 500€ Saadi palju toetusi, projektid PRIA-lt. Toetati varustuse ostmist 
(varustust osteti ca 24 000€ eest) .   
 
Lisaks toetatud tegevused: treeneri kaatri ost, välislaagrites osavõtt. 
Rahaliselt väga aktiivne aasta.  
Probleemiks on olnud põhivara inventuuri tegemine eelnevatel aastatel. 2023 aasta 
lõpus oli ellingus nii suur segadus, et ei olnud võimalik inventuuri teha ilma 
treenerite abita. Paraku, aga endine treener Kristiina Klaos abi ei osutanud.  
2024 aasta lõpuks juhatusel ise pilt selgeks teha.   
 
Treeneri kaatri ostuks saadi toetust rohkem kui kaatri toetus oli. Juhatus peab 
otsustama, mis selle rahaga teha.  
 
2023 laekus väga palju liikmemakse, summas 9800€  (võrreldes 2022 aastaga, kui 
laekus 4700€) Abiks oli intensiivne meelde tuletamine ning liikmemaksu arvete 
saatmine. 
 
Priit Kuusk uuris koolituste tulu kohta. 2023 aastal oli see 9600€ (võrdluseks, et 2022 
aastal oli see 4200€) 
 
Kuressaare Jahisadam OÜ 
2023. aastal oli tulusid 10 000€ rohkem kui 2022. aastal. Olukord keeruline seoses 
maailmas toimuvaga. Külastajaid oodatakse rohkem.  
Selts on andnud laenu Kuressaare Jahisadamale 9000€. Sadama soov  on 
tasaarveldada toetusega, mis vald annab.  
 
Toimub hääletus 2023. aasta majandusaasta aruande kinnitamiseks 
Poolt: 79; vastu: 0; erapooletuid: 1 
 
Otsustati kinnitada 2023. aasta majandusaasta aruanne. 
 
 



 
 

 
7. Juhatuse liikme tagasi astumine 

Margus Männik soovib juhatuse liikme kohalt tagasi astuda. Küsimusi kellelgi ei ole. 
Margus Männik ise kommenteerida ei soovi. 

 
8. Juhatuse liikme valimine 

Koosoleku juhataja pakub välja, et uue liikme volituse kestvus võiks olla kuni 
02.11.2026, mis on võrdne praeguse juhatuse volituse ajaga. 
Poolt: 80: vastu: 0; erapooletuid: 0 
 
Otsustati: kinnitada uue juhatuse volituse kestvuseks kuni 02.11.2026 
 
Koosoleku juhataja küsib kohalolijatelt, kas keegi soovib juhatusse kandideerida. 
Rain Riim pakub välja Margo Kubjase.  
Margo tutvustab ennast: viie lapse isa, kellest kolm purjetavad, ka jääpurjetavad. On 
ise kaasa teinud terve jääpurjetamise hooaja, sõites Monotype-XV klassis. Soovib 
pakkuda igakülgset abi ja tuge noorte purjetamise arendamisel. 
 
Toimus hääletamine, paralleelselt nii kohapeal kui ka veebis elektroonselt . Hääletus 
toimus salajaselt. Kohapeal sedelitega ja veebis. 
 
Paberil laekus 62 häält 
Poolt: 60; vastu: 1; kehtetu: 1 
 
Elektroonselt laekus 18 häält 
Poolt: 18; vastu: 0; kehtetuid: 0 
 
Kokku: Poolt: 78; vastu: 1; kehtetuid: 1 
 
Otsustati: Valida Saaremaa Merispordi Seltsi uueks juhatuse liikmeks Margo 
Kubjas 78 häälega. 
 
 
 
/Allkirjastatud digitaalselt/ 
 
Aivar Laus (koosoleku juhataja) 
Erki Riim (koosoleku protokollija) 

 
 
 
 

 


